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ZÁPISNICA 
zo zasadnu)a Predsedníctva SLSA  

konaného dňa 26.09.2024 od 18.00 hodín online  

Prítomní: 
Jiří Jeřábek, Július Hermély, Mar6n Mesik, Fran6šek Zlevský, Patrik Dluhoš, Ľuboš Masár, Peter Červeň, Ivan 
Ivanič (od 19.45 hodín), Mário Kubiš (od 19.45 hodín) 
 
Ospravedlnení:  
Ivan Ivanič, Mário Kubiš – do 19.45 hodín 
 
Prizvaní:   
Beáta Lipovská – kontrolórka SLSA 
Ing. Jozef Kučera, PhD., MSc. - výkonný riaditeľ SLSA 
 
Návrh programu: 

1. Zahájenie 
2. Overenie uznášaniaschopnos6 
3. Schválenie programu zasadnu6a 
4. Aktuálny stav prípravy podkladov pre žiadosť o PUŠ na rok 2025 
5. Členské schôdze úsekov – informácia  
6. Návrh programu riadnej Konferencie SLSA 
7. Schválenie predsedajúceho Konferencie SLSA 2024 
8. Zoznam členov Najvyššieho orgánu – Konferencie SLSA 2024 
9. Návrh Rokovacieho poriadku Konferencie SLSA 2024 
10. Účtovníctvo SLSA a FIRN SLA s.r.o. – aktuálna informácia 
11. Vzdelávanie SLSA 
12. An6doping  
13. Rôzne, diskusia 

Zápisnica z rokovania: 

1. Zahájenie – zasadnu6e zahájil viceprezident SLSA J. Jeřábek, privítal všetkých prítomných a ospravedlnil 
I. Ivaniča a M. Kubiša, ktorí sa pripoja k zasadnu6u neskôr, z dôvodu účas6 na ČS BÚ SLSA. 
 

2. Overenie uznášaniaschopnosB – kontrolórka SLSA B. Lipovská overila počet prítomných a oznámila, že 
zasadnu6e je uznášaniaschopné.  
 

3. Schválenie programu zasadnuBa P-SLSA – viceprezident SLSA J. Jeřábek sa opýtal prítomných, či má 
niekto návrh na zmenu alebo doplnenie návrhu programu. Nikto z prítomných návrh nepredložil, P-
SLSA preto hlasovalo o návrhu programu v predloženom znení. 
 
UZNESENIE P-2024/011: 
P-SLSA schvaľuje program zasadnuBa P-SLSA dňa 26.9.2024 v predloženom znení. 
ZA: 7     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
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4. Aktuálny stav prípravy žiadosB o PUŠ na rok 2025 – výkonný riaditeľ SLSA J. Kučera informoval 

prítomných o aktuálnom stave predmetnej žiados6. Termín pre podanie žiados6 stanovený na 
30.9.2024 bude dodržaný. 
 
UZNESENIE P-2024/012: 
P-SLSA berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave prípravy žiadosB o PUŠ na rok 2024. 
ZA: 7     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

5. Informácia o ČS jednotlivých úsekov SLSA – viceprezident SLSA J. Jeřábek informoval prítomných 
o realizovaných ČS jednotlivých úsekov SLSA. ČS BÚ prebieha v rovnakom termíne a čase ako P-SLSA, po 
jej skončení sa k P-SLSA pripoja I. Ivanič a M. Kubiš, aby oznámili závery ČS súvisiace s Konferenciou 
SLSA 2024. Úseku AD sa nepodarilo zvolať ČS, preto ÚAD nebude mať na Konferencii SLSA 2024 svojich 
delegátov s právom hlasovať. 
 
UZNESENIE P-2024/013: 
P-SLSA berie na vedomie informácie o ČS jednotlivých úsekov SLSA. 
ZA: 7     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

6. Návrh programu Konferencie SLSA 2024 – P-SLSA prerokovalo predložený návrh a odporúčalo schváliť 
návrh programu Konferencie SLSA v predloženom znení. Návrh programu Konferencie SLSA tvorí 
prílohu č. 1 tejto zápisnice. 
 
UZNESENIE P-2024/014: 
P-SLSA schvaľuje návrh programu Konferencie SLSA, ktorá sa koná dňa 5. 10. 2024 v predloženom 
znení. 
ZA: 7     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

7. Schválenie predsedajúceho pre Konferenciu SLSA, ktorá sa koná dňa 5.10.2024 – P-SLSA prerokovalo 
predmetnú záležitosť a navrhlo za predsedajúceho Konferencie SLSA 5.10.2024 prezidenta SLSA Ivana 
Ivaniča. 
 
UZNESENIE P-2024/015: 
P-SLSA schvaľuje za predsedajúceho Konferencie SLSA, ktorá sa koná dňa 5. 10. 2024 Ivana Ivaniča. 
ZA: 7     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

8. Zoznam členov najvyššieho orgánu – Konferencie SLSA 2024 (kľúč delegátov) – pred zahájením 
rokovania o tomto bode sa k P-SLSA pripojili I. Ivanič a M. Kubiš a informovali prítomných o priebehu 
a záveroch ČS BÚ. Následne P-SLSA prerokoval zoznam členov Konferencie SLSA 2024 so zapracovaním 
všetkých delegátov jednotlivých úsekov SLSA (bez delegátov ÚAD) a hlasovali o predmetnom 
dokumente. Konečný zoznam členov Konferencie SLSA 2024 – Kľúč delegátov Konferencie SLSA 2024 
s právom hlasovať vrátane náhradníkov tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  
 
UZNESENIE P-2024/016: 
P-SLSA berie na vedomie informácie o priebehu a záveroch ČS BÚ a schvaľuje Zoznam členov 
najvyššieho orgánu – Konferencie SLSA 2024 (kľúč delegátov s právom hlasovať a ich náhradníkov) 
v predloženom znení.  
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ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

9. Návrh Rokovacieho poriadku Konferencie SLSA 5.10.2024 – viceprezident J. Jeřábek predložil 
prítomným predmetný návrh. I. Ivanič navrhol doplnenie rokovacieho poriadku o možnosť, aby 
predsedajúci mohol poveriť moderovaním zasadnu6a tre6u osobu, ktorá bude na začiatku zasadnu6a 
Konferencie SLSA delegátom predstavená. Kontrolórka SLSA upozornila prítomných, že prítomnosť 
osôb, ktoré nie sú delegátmi alebo funkcionármi SLSA musí schváliť Konferencia SLSA. P-SLSA 
prerokovalo predložený návrh a odporúčalo Konferencii SLSA návrh Rokovacieho poriadku doplnený o  
možnosť, aby predsedajúci mohol poveriť moderovaním zasadnu6a tre6u osobu, ktorá bude na 
začiatku zasadnu6a Konferencie SLSA delegátom predstavená schváliť. 
 
UZNESENIE P-2024/016: 
P-SLSA súhlasí s návrhom Rokovacieho poriadku a s doplnením o  možnosť, aby predsedajúci mohol 
poveriť moderovaním zasadnuBa treBu osobu, ktorá bude na začiatku zasadnuBa Konferencie SLSA 
delegátom predstavená a odporučil Konferencii SLSA predmetný návrh v zmysle doplnenia schváliť. 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

10. Účtovníctvo SLSA a FIRN SLA s.r.o. – viceprezident J. Jeřábek informoval prítomných, že dňa 18. 9. 
2024 prebehlo stretnu6e so štatutárnym zástupcom doterajšieho dodávateľa účtovníckych služieb Ing. 
Máriou Košickou. Na stretnuq došlo k dohode o ukončení spolupráce s účinnosťou k 31. 10.2024. 
Súčasne došlo k prevza6u lis6nných účtovných dokladov, ktoré boli uložené u dodávateľa.  Účtovníctvo 
prevzala Ing. Alica Fisterová, ktorá je novým dodávateľom účtovníckych služieb pre SLSA a FIRN SLA 
s.r.o. Stretnu6a sa zúčastnili I. Ivanič, J. Jeřábek, J. Kučera a A. Fisterová. V najbližšom období musí dôjsť 
k úplnej revízii a roztriedeniu všetkých účtovných dokladov SLSA a FIRN SLA s.r.o. 
 
UZNESENIE P-2024/017: 
P-SLSA berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii v oblasB riešenia účtovníckych služieb pre 
SLSA a FIRN SLA s.r.o. 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

11. Vzdelávanie SLSA – J. Kučera informoval o reálnych aktuálnych možnos6ach v oblas6 vzdelávania 
a pripomenul prítomným nomináciu člena do komisie vzdelávania SLSA – každý úsek SLSA nominuje do 
komisie 1 zástupcu. Nominácie budú predložené na najbližšom zasadnuq P-SLSA. 
 
UZNESENIE P-2024/018: 
P-SLSA berie na vedomie informácie v oblasB vzdelávania SLSA. 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

12. AnBdoping – J. Kučera informoval o požiadavke SADA na nomináciu športovcov na dopingové 
testovanie v roku 2025. Jednotlivé úseky po zaslaní tlačiva J. Kučerom doplnia zoznam športovcov na 
dopingový test zo svoj úsek, následne budú zaslané na e-mail sekretariátu, prezídium upraví zoznam 
podľa finančných možnosq zväzu a do 14.11.2024 budú nominácie nahlásené do SADA.  
 
UZNESENIE P-2024/019: 
P-SLSA schvaľuje nomináciu športovcov na dopingovú kontrolu v roku 2025 za jednotlivé úseky. 

 



 

www.slovakski.org 

ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

13. Rôzne: 
- F. Zlevský informoval prítomných o zahájení rokovania s UMB o možnos6ach spolupráce. J. 

Kučera požiadal, aby všetky podobné ak6vity boli vždy vopred oznámené výkonnému 
riaditeľovi, aby nedošlo k duplicitám pri rokovaniach. 

- Projekty, granty, dotácie – J. Kučera požiadal prítomných, aby pripravili prehľady možných 
oblasq, na ktoré by bolo možné požiadať o finančnú podporu z rôznych zdrojov. Do 
prehľadu treba uviesť stav rozpracovanos6 jednotlivých tém. 

- J. Jeřábek informoval prítomných o aktuálnom stave prípravy zmluvnej dokumentácie na 
odpredaj vozidiel z vozového parku SLSA a FIRN SLA s.r.o. Dotknuté zmluvy budú 
pripravené tak, aby bola kupujúcimi uhradená prvá splátka vo výške 50% schválenej kúpnej 
ceny uhradená do 31. 10. 2024 a doplatok vo výške 50% schválenej kúpnej ceny uhradená 
do 31. 12. 2024. Prepis vlastníctva dotknutých vozidiel prebehne po doplatení schválenej 
kúpnej ceny v plnej výške.  

 
UZNESENIE P-2024/020: 
P-SLSA berie na vedomie informácie o aktuálnom stave odpredaja vozidle z vozového parku SLSA a 
FIRN SLA s.r.o. a schvaľuje pre dotknuté prípady tak, aby bola kupujúcimi uhradená prvá splátka vo 
výške 50% schválenej kúpnej ceny uhradená do 31. 10. 2024 a doplatok vo výške 50% schválenej 
kúpnej ceny uhradená do 31. 12. 2024. Prepis vlastníctva dotknutých vozidiel prebehne po doplatení 
schválenej kúpnej ceny v plnej výške. 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
 

- J. Jeřábek informoval prítomných, že pravdepodobne od októbra bude nutné prijať na 
čiastkový úväzok ďalšiu silu na sekretariát, nakoľko bude nutné podrobne a dôkladne 
roztriediť a zaevidovať všetky lis6nné dokumenty SLSA, ktoré sú aktuálne umiestnené na 4 
miestach. Personálne posilnenie je v rámci schváleného rozpočtu na obdobie september – 
december 2024. 

- Výška členských príspevkov na rok 2025 – viceprezident J. Jeřábek pripomenul prítomným, 
aby mali na zasadnuq Konferencie SLSA dňa 5.10.2024 pripravené návrhy na výšku 
členského príspevku na rok 2025 tak, aby výšku a spôsob úhrady členského príspevku 
mohla prerokovať a schváliť Konferencia SLSA 5. 10. 2024. 

- J. Hermély informoval prítomných o priebehu pracovnej cesty na zasadnu6e kongresu WSF 
v Zurichu.  

- J. Hermély informoval o možnos6 propagácie SLSA prostredníctvom mobilného 
skokanského mosqka. 

- F. Zlievsky informoval, že majú k dispozícií vlastné mosqkové konštrukcie, aktuálne však 
nemajú z časového hľadiska priestor organizovať propagačné poduja6a. 

- J. Jeřábek navrhol, aby v prípade záujmu školy/municipality a realizáciu propagačnej 
ak6vity (prostredníctvom aj mobilnej skokanskej konštrukcie) bola táto informácia 
postúpená sekretariátu na ďalšie prípadné sprocesovanie takejto požiadavky a možnú 
organizáciu PR poduja6a. 
 

UZNESENIE P-2024/021: 

P-SLSA berie na vedomie informácie o priebehu pracovnej cesty J. Hermélyho na kongres WSF 
v Zurichu. 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 
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UZNESENIE P-2024/022: 

P-SLSA berie na vedomie informácie o možných PR podujaBach na školách/municipalitách a ich 
prípadné sprocesovanie prostredníctvom sekretariátu SLSA 
ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 

 
 

14. Záver – prezident  SLSA Ivan Ivanič poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie P-SLSA. 
 
 
Zapísal: Jiří Jeřábek 
 
 
Overil: Beáta Lipovská 

 


